
 

 

Datum: 27. 08. 2014 
 
 
 

ZAPISNIK 2. REDNE SEJE KOMISIJE ZA ALPINIZEM PZS 

Zapisnik 2. redne seje Komisije za alpinizem PZS, ki je bila v sredo, 27. 08. 2014 v prostorih PZS v Ljubljani, Dvorakova 9 (velika sejna soba) v Ljubljani. Sejo je 

vodil načelnik komisije Miha Habjan. Zapisnik je napisal Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec. Na seji je bilo prisotnih šest članov od sedmih. 

 

Pričetek seje ob: Konec seje ob: 

17:00 19:45 

 

 

Dnevni red: 

1. Pretekle aktivnosti in sklepi 
2. Tekoče aktivnosti in sklepi 
 

Prisotni: 

 člani: Miha Habjan, Primož Lavrič, Peter Bajec, Boštjan Štor, Nejc 
Pozvek in Blaž Gladek  

 ostali: Urban Novak, Matej Kladnik in Matjaž Šerkezi 

Opravičeno odsotni: 

 Jasna Pečjak 

   

LEGENDA: Novosti so označene s poševno pisavo in zamude v stolpcih z odebeljeno. Izvedene ali neaktualne zadeve so prečrtane in se izbrišejo iz zapisnika 

naslednjega sestanka.  

 

 

 

 



 
 

 

Ad. 1) Pretekle aktivnosti in sklepi 

št. zadeve, naslov in opis odgovoren status/rok opombe 

Ugotovitev: 
Višina prispevka kandidatov za izpite za alpiniste in nadomestila AI  ni bila določena, sklep ni bil realiziran.  
Potrebno pripraviti nov predlog plačevanja inštruktorjev, določiti ali je bruto ali neto cena. 
 
Usposabljanje: Tomu Česnu poteče mandat.V kratkem bodo objavljeni razpisi za izpite za alpiniste, AI-je in 
licenčni seminar. 

 
Alen Marinović 

 
Do konca 
09/2014 

Višino 
prispevkov 
za akcije 
KA bo 
pripravila 
nova KA. 

Sklep 2010-15.2.4 
KA nabavi dve plezalni vrvi za Tadeja Debevca in Roka Blagusa. 

 
Matjaž Šerkezi 

 
V realizaciji / 
do 21. 3. 2014 

 

15/ Razno 
a. Projekt Erazmus – člani KA so si enotni, da se k projektu pristopi le ob pogoju dobre priprave 

vsebinskega dela, ki bo realen. 

  
 

 

16/5 SMAR 
a. Potrebno prevetriti ekipo za kar je zadolžena KA. Marko Prezelj je podal svoj predlog, da od obstoječih 

članov v novi ekipi vidi: Martina Žumra, Tadeja Krišlja in Luka Lindiča. Razmislek o novih članih SMAR. 
Predlogi o katerih je potrebno razmisliti in preveriti njihove aktivnosti so za: Janez Svoljšak, Klemen 
Žumer, Marko Mauhar, Nejc Mrak, Tjaša Jelovčan, Boštjan Mikuž, Bojan Hribernik in Rok Kurinčič. 

 
b. Mnenje je, da Marko Prezelj mora podati svoje mnenje kdo bodo člani SMAR. Pravtako mora pripraviti 

plan dela oz. usmeritve delovanja SMAR v naprej, ki naj bazirajo na osnovi dosedanjih izkušenj. 
 

c. 12., 13. ali 14. 5. 2014 sestanek (pred zborom načelnikov) z Markom Prezljem glede novih članov 
SMAR. 

 
d. Z dosedanjimi člani je potrebno narediti formalen zaključek in analizo.  

 
 
 

e. Marko Prezelj pripravi poročilo SMAR za prvo obdobje: 

 
Marko Prezelj 
Miha Habjan 

 
 
 

Marko Prezelj 
 
 

Miha Habjan 
 

Miha Habjan 
Marko Prezelj 

 
 

Marko Prezelj 

 
POTRJENO / 
do 23. 5. 2014 
 
 
 
POTRJENO / 
rok 14. 5. 2014 
 
POTRJENO 
 
POTRJENO 
 
 
 
POTRJENO / 
rok 5. 5. 2014 

Marka 
Prezlja se 
še enkrat 
opozori, 
da pošlje 
vsa 
poročila, ki 
so še 
odprta in 
račune po 
kvartalih.  



 
 

 

a. Kakšna je bila ideja, 
b. problemi, 
c. kaj je bilo dobro, 
d. usmeritve za naprej. 

16/6 Razno 
a. Odgovor Matica Standekarja glede Alpiročnika: "Na Alpiročniku manjkajo še nekatere skice  in 

ledeniška naveza, ki jo bomo predvidoma dopolnili aprila." 
 

b. Pravilnik KA: potrebno je pripraviti nov pravilnik KA. 
 
 
 

c. Tone Škarja je predstavil delo, ki ga je do sedaj opravljala KOTG: muzej Pokhara, šola Nepal, odprave. 
Poudaril je stalni osebni stik s posamezniki.  
 
Na eno izmed naslednjih sej se povabi tudi Bojana Pollaka in se znjim pogovori tudi o nadaljnem 
sodelovanju glede stikov z NMA. 
 
Tone Škarja naj skrbi za slovenski del v muzeju v Pokhari. Poišče pa si naj tudi pomočnika, ki ga bo 
vpeljal v to delo.  

 
 
 
 

Damjan Omerzu 
Matjaž Šerkezi 

 
 
 
 
 

Matjaž Šerkezi 
 
 

Matjaž Šerkezi 
 

 
 
 
 
POTRJENO / 
rok 5. 5. 2014 
 
 
 
 
 
POTRJENO 
 
 
Matjaž Šerkezi 
 

 

17/2 Pravilnik KA 
Zbrale so se vse pripombe, ki se vnesejo v pravilnik in se potrdi na naslednjem zboru načelnikov. 
 
Potrebno je zbrati vse pripombe in jih smiselno vnesti v pravilnik KA. Po naslednji seji KA bi zadnjo verzijo še 
enkrat poslali na odseke načelnikom v pogled z namenom, da tudi oni pošljejo morebitne pripombe. 

 
Miha Habjan 

 
Peter Bajec 

 
avgust 2014 
 
do 24. 9. 2014 

 

17/3 Tabori 
Planirani so trije tabori. Poletnega naj bi vodil Andrej Grmovšek, ostale vodje še iščemo. 

   

17/4 SMAR 
Razgovor z Mavharjem, Svoljškom, Žumrom glede SMAR. 

   

17/5 Razno 
a. Nove člane potrdimo na zboru načelnikov – Nejc Pozvek, Blaž Gladek, Primož Lavrič. 

   

 
 



 
 

 

 
 
Ad. 2) Aktivnosti in sklepi 
 

št. zadeve, naslov in opis odgovoren status/rok opombe 

2/1 Pregled zapisnika zadnje seje 
 
Sklep 2.1.1: Zapisnik 1. Seje KA PZS je soglasno potrjen. 

  
 
POTRJENO 

 

2/2 Akcije 2013 – pregled in realizacija 
Nekaj akcij v letošnjem letu ne bo realiziranih (Kichatna Spires; Tina Di Batista in Nastja Davidova). 
 
Potrebno pripraviti nov razpis na osnovi točkovanja in vse spremljajoče dokumente (pogodbe, pravilnik), 
vključno s sankcijami in upoštevanjem npr. neresnosti pri prijavah in poročilih v preteklosti. 
 
Sklep 2.3.1: Nova prošnja za sredstva Petra Juvana, plezanje poči v S Ameriki, se ne podpre, ker ni v skladu s 
smernicami razpisa. 
 
Sklep 2.3.2: Stroški, ki jih je imel na odpravi Urban Novak za čas reševanja Aleša Holca in Petra Mežnarja, se 
pokrijejo iz sredstev, ki so bile namenjene Urbanu Novaku za njegovo odpravo 2015 v Pakistanu. Razlog – 
Urbanova aktivna vpletenost pri reševanju takratne situacije, njegovo sodelovanje pri organizaciji reševalne 
akcije, požrtvovalnost … 
 
Sklep 2.3.3: Za kritje dela stroškov reševanja Aleša Holca in Petra Mežnarja se na PZS naslovi prošnja, če so 
pripravljeni kriti del stroškov.  
 
Sklep 2.3.4: Stroški Roba Duncana,v višini 4750,14 USD, ki so nastali pri reševanju Aleša Holca in Petra 
Mežnarja se krijejo v celoti iz sredstev KA PZS.  

 
 
 

Matjaž Šerkezi 
 
 
 
 
 

Matjaž Šerkezi 

 
 
 
do 15. 9. 2014 
 
POTRJENO 
 
POTRJENO 
 
POTRJENO 
 

 

2/3 Kvalitetni vzponi 
Rok Blagus je pripravil izračun. Do naslednje redne ali dopisne seje se pripravi dokončen predlog, ki se potrdi. 

 
Miha Habjan 

 
Najkasneje do 
24. 9. 2014 

 

2/4 Tabor Alpe 
Za vodjo sta se javila Nejc Marčič in Martin Žumer.  Pozove se ju, da določita datum in pripravita program. 

 
Blaž Gladek 

 
ČIMPREJ 

 



 
 

 

Plezanje sten v Krmi. Termin – druga polovica septembra 2014.   

2/5 Zbor alpinistov 
Zbor alpinistov bo letos v Kamniku v spomin na Aleša Holca in Petra Mežnarja.  
Datum je sobota, 11. 10. 2014 z uradnim delom ob 18. uri. 
Prostor je brezplačen – Pri Jurju v Kamniški Bistrici. 
Denar, ki se bo zaslužil od pijače gre v sklad za Aleša in Petra. 
KA PZS je zadolžena za uraden nagovor, diplome za alpiniste, pomoč pri organizacij Dia predavanj, za 
spremljevalni program in organizacijo zbora je zadolžen AO Kamnik. 
Za zbor je namenjenih 300 €. 
Obvestilo se pošlje na odseke v ponedeljek, 1. 9. 2014. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Matjaž Šerkezi 

  

2/6 Alpinistični tabor za perspektivne alpiniste – Chamonix 
Potrebno je čim prej zagotoviti vodjo tabora (Boris Lorenčič, Tomaž Jakofčič ...) in določiti datum tabora. 

 
Miha Habjan 

  

18/7 Obnovitev licence za AI 
Tomo Česen, Alen Marinović in Aljaž Anderle so pripravili predlog sprememb za seminar AI: 
 
Licenčni seminarji so namenjeni alpinističnim inštruktorjem. Z aktivno udeležbo na licenčnem seminarju si 
alpinistični inštruktorji obnavljajo in posodabljajo znanje. Poleg tega  je udeležba na licenčnem seminarju pogoj 
za veljavnost licence za nadaljnja 3 leta.  
 
Alpinističnim inštruktorjem, ki so aktivno vključeni pri vzgojno-izobraževalnih akcijah KA (izpiti za alpiniste, 
seminarji in izpiti za AI, tabori,  licenčni seminarji ...) se zaradi tega veljavnost licence podaljša za nadaljnja 3 
leta. 
 
V primeru, ko je od zadnjega obnavljanja licence poteklo več kot 7 let, se mora AI za obnovitev licence udeležiti 
vseh seminarjev za nove alpinistične inštruktorje brez opravljanja izpita. 
 
Na to temo, zlasti dolžino obdobja po koncu veljavnosti licence, bo potrebno še spregovoriti. 

  KA 
predlaga 
eno 
rotacijo, se 
pravi tri 
letno 
obdobje. 
Potrebno 
dodati, da 
se naredi 
samo 
obnovitve
ni seminar, 
brez 
izpitov,  
naziv ti 
ostane. 

2/8  Spletna stran KA 
Spletno stran KA bo urejal Boštjan Štor. Do naslednje seje se zberejo glavne pripombe in predlogi za 
posodobitev strani. 

 
Boštjan Štor 

 
TAKOJ 

 

 
Naslednja seja KA PZS bo 24. 9. 2014, ob 17. uri. 



 
 

 

Spodaj navedeni s podpisom potrjujem vsebino zapisnika. Sklepi zapisnika začnejo veljati takoj, ko zapisnik potrdijo vsi na seji prisotni člani KA PZS. 

Zapisnik: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec  

 Miha Habjan, načelnik KA PZS 

Priloge:  

 / 


